
آرمان ملی: ظاهرا رد صلاحیت عزیزی خادم براساس رأی 
کمیته اخلاق بوده است که محرومیت  شان به پایان رسیده 
بود. در صورتی که مستندات از سوی فدراسیون فوتبال ارائه 

نشود، پلن بعدی دادخواست به AFC و فیفا خواهد بود. 

   تناقض عملکرد کمیته اخلاق 
در مدت اخیر شاهد مواردی از شکایت مهدی تاج از 
پیشکسوتان فوتبال و حتی اهالی رسانه خارج از ارکان قضائی 
فدراسیون فوتبال بوده ایم. موضوعی که حتی درخصوص 
فردی، چون نادر فریادشیران منجر به بازداشت و حکم 
زندان هم شد که البته با رضایت تاج، این پیشکسوت فوتبال 
دقایقی پس از حضور در زندان فشافویه، آزاد شد. پس از این 
اتفاقات، دروازه بان و مربی سابق تیم ملی فوتبال ایران، دو 
گانه علیه مهدی تاج در کمیته اخلاق فدراسیون  شکایت جدا
فوتبال، مطرح و هر کدام از این شکایت ها طبق روال معمول 
در دبیرخانه این فدراسیون هم ثبت شده است. نخستین 
شکایت نادر فریادشیران مربوط به شکایت مهدی تاج از او 
ج از ارکان قضائی این فدراسیون بود که طبق اساسنامه  خار
می تواند حکم محرومیت برای رئیس فعلی فدراسیون در 
پی داشته باشد. دومین شکایت فریادشیران، رئیس کمیته 
پیشکسوتان کانون مربیان فوتبال ایران از مهدی تاج هم 
به قرارداد ننگین مارک ویلموتس که در ادامه به »ویلموتس 
گیت« معروف شد، مربوط می شود. در این شرایط نکته 
عجیب و قابل توجه اینکه با وجود گذشت بیش از سه هفته، 
کنشی به شکایات نادر فریادشیران  کمیته اخلاق هیچ وا
ک گفت: »برایم  نداشته است. او در این خصوص به تابنا
عجیب است که در این مدت حتی کمیته اخلاق، شکایات 
را اعلام وصول هم نکرده یا نگفته اند بیا درباره شکایت هایت 
توضیح بده. حتما من هم باید مثل رئیس فدراسیون، 
ج از مراجع قضائی فوتبال و در دادگاه  شکایت هایم را خار

مطرح کنم!«

   نظر عابدینی 
امیر عابدینی که یکی از کاندیداهای ریاست فدراسیون 
که او هم از طریق منبعی، از رد  کرد  فوتبال است، تأیید 
بدوی  کمیته  است.  شده  مطلع  تاج  مهدی  صلاحیت 
 5 شرایط  بررسی  از  پس  فوتبال  فدراسیون  انتخابات 
کاندیدا یعنی علی  ریاست فدراسیون، به دو  کاندیدای 
کفاشیان و شهاب الدین عزیزی خادم از طریق پیامک اعلام 
کرد که صلاحیت شان تأیید نشده است. در این شرایط به 
نظر می رسید با اعلام رسمی این موضوع، شاهد برگزاری 
مجمع انتخاباتی ۱۱ اسفندماه با حضور سه کاندیدای ریاست 
شامل مهدی تاج، امیر عابدینی و حیدر بهاروند خواهیم 
بود. از سویی براساس شواهد و قرائن و البته اطمینانی که 
تاج از اعضای مجمع دارد، اینطور به نظر می رسید که باید 
از همین حالا مهدی تاج را برنده انتخابات دانست و او 
همچنان به حکمرانی خود در فوتبال ایران ادامه خواهد داد. 
براساس آنچه پیش از این اعلام شده، اعلام لیست نامزدها 
صرفاً برای رعایت اساسنامه و ۲۱ روز مهلتی است که پیش 
از انتخابات تعیین شده است و امکان دارد که این لیست 
بازهم دستخوش تغییر شود که در این بین خبر مهمی به 
ک در این خصوص نوشت:  ک رسید. تابنا دست خبرنگار تابنا

ماجرا از این قرار است که صلاحیت مهدی تاج از طریق یکی 
از نهادهای بالادستی تأیید نشده و طبق تأیید برخی منابع، 
او هم از دایره کاندیداهای ریاست در مجمع آتی فدراسیون 
تا اعلام رسمی این  فوتبال، حذف خواهد شد. هرچند 
موضوع، همه چیز صرفاً اخبار غیر رسمی مورد تأیید برخی 
منابع موثق است. نکته حائز اهمیت اینکه امیر عابدینی هم 
ک، این موضوع را تأیید کرد و گفت: »من  در گفت وگو با تابنا
هم روز شنبه از طریق منبعی مطلع شدم که گویا صلاحیت 
آقای تاج رد شده است.« این کاندیدای ریاست فدراسیون 
فوتبال صحبت های خود را با لحن شوخی ادامه داد: »به هر 
گر  حال من که بدم نمی آید رئیس فدراسیون فوتبال شوم. ا
صلاحیت تاج هم رد شود، مثل این است که یک بازی فوتبال 
۳ بر صفر به سود یک تیمی اعلام شود. چون دو نفر هم که 

قبلاً صلاحیت شان رد شده است.«

   صحبت دبیرکل 
هدایت ممبینی روی سایت فدراسیون فوتبال شایعات 
مطروحه درباره انتخابات را تکذیب کرد اما روابط عمومی 
این فدراسیون هیچ اشاره ای به اینکه منظور از شایعات چه 
ک نوشت: اعلام لیست نامزدهای  چیزی است، نکرد. تابنا
دارای صلاحیت برای انتخابات فدراسیون فوتبال و مشخص 
که مهدی تاج، امیر  شدن اینکه فقط سه نامزد ریاست 
عابدینی و حیدر بهاروند هستند، در انتخابات حضور دارند 
تحلیل ها و خبرهای دیگری را به دنبال داشته است. یک 
روز پس از اعلام لیست نامزدها هدایت ممبینی، دبیرکل 
فدراسیون اظهار داشت: ۲۱ روز قبل از مجمع انتخابات 
طبق اساسنامه و وفق قوانین کلیه اسامی کاندیداهای تأیید 
صلاحیت شده توسط کمیته های انتخاباتی همراه با تأیید 
دستگاه های ذیربط به فیفا، کنفدراسیون و اعضا محترم 
مجمع ارسال شد. وی افزود: بر این اساس، اسامی اعلامی 
در سایت فدراسیون قطعی بوده و اظهارات بی پایه در این 
باره تکذیب می شود. هرچند دبیرکل فدراسیون فوتبال در 
اظهاراتش به موضوع تکذیبش و اینکه چه چیزی را تکذیب 

کرده، اشاره نکرده است. با این حال اخباری وجود دارد که 
مهدی تاج از سوی برخی نهادهای ذیربط تأییدیه ندارد و 
این موضوع از سوی امیر عابدینی، یکی از نامزدهای ریاست 
ک تأیید شد. حالا  فدراسیون فوتبال هم در گفت وگو با تابنا
مشخص نیست که آیا منظور سایت فدراسیون از تکذیب 
شایعات عدم صلاحیت مهدی تاج است یا آنها به مورد 

دیگری اشاره می کنند. 

   اقدام عزیزی خادم 
دبیرکل پیشنهادی شهاب عزیزی خادم گفت: کمیته های 
بدوی و استیناف انتخابات فدراسیون فوتبال باید مستندات 
رد صلاحیت دو کاندیدا را بدهند. سعید سیدالحسینی که 
گزینه دبیرکلی فدراسیون فوتبالِ شهاب الدین عزیزی خادم 
در انتخابات این فدراسیون بود، در گفت وگو با تسنیم، درباره 
بحث شکایت عزیزی خادم به AFC، فیفا و دادگاه ورزشی 
CAS گفت: قرار است ابتدا عزیزی خادم و علی کفاشیان 
درخواست دریافت مستندات رد صلاحیت شان را از کمیته 
بدوی یا استیناف بدهند، چون قانونی می توانند مستندات 
را بگیرند. وی افزود: طبق آن چیزی که ما خبر داریم رد 
که  کمیته اخلاق بوده است  صلاحیت آنها براساس رأی 
محرومیت  شان به پایان رسیده بود. در صورتی که مستندات 
ارائه نشود، پلن بعدی دادخواست به AFC و فیفا خواهد بود. 
ما باید بدانیم علت رد صلاحیت قضائی بوده است یا فوتبالی. 
عزیزی خادم و کفاشیان بحثی در کمیته اخلاق داشتند که 
به پایان رسیده است. در اساسنامه چنین چیزی وجود ندارد 
که بر اساس رأی کمیته اخلاق رد صلاحیت شوند. فقط باید 
محکومیت کیفری نداشته باشند که عزیزی خادم نداشت و 
تا جایی که می دانم گفته بودند کفاشیان نیز پرونده کیفری 
ندارد. عزیزی خادم حتی نامه سوءپیشینه خود را از سیستم 
قضائی گرفته بود. دبیرکل پیشنهادی عزیزی خادم برای 
ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال خاطر نشان کرد: 
روش جالبی نیست که درباره رد صلاحیت توضیح ندهند. 

فردا سیستم اداری باز می شود و باید جوابی داشته باشند. 
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در صورت نرسیدن مستندات فدراسیون فوتبال اتفاق می افتد: 

شکایت عزیزی خادم به AFC و فیفا 

گفتوگو

تیم ملی،  سابق  بازیکن  جهانی  غفور 
کارشناس فوتبال در  پیشکسوت ملوان و 
خصوص وضعیت تیم محبوب انزلی صحبت 

کرد. 
    ملوان بندرانزلی به رتبه یازدهم جدول 
ع  سقوط کرده و در اتفاقی نادر به مازیار زار

توهین شد!
خاصی  الگوی  انزلی چی ها  برای  مازیار 
از  و  بودند  خوبی  بازیکن  چون  است، 
ملی پوشانی بودند که برای پرسپولیس هم 
کرد. در مربیگری هم عملکرد خوبی  بازی 
داشته و تیم را به لیگ برتر آورده، کارنامه 
قابل دفاعی دارد، در اوایل فصل ملوان تا 
رده های بالای جدول رفت ولی نگذاشتند تا 
خود را در بالای جدول نگه دارد. کم نبودند 
آنهایی که دوست نداشتند تا ملوان خود را 
در بالای جدول نگه دارد. به لحاظ بزرگ تر 
بودن با مازیار بار ها صحبت کردم و او قبول 
دارد ولی تیم را به حاشیه بردند. در ملوان 
بازیکن غیربومی داریم و از تیم های پایه، 
بازیکنان خوب گیلان و انزلی را به ملوان تزریق 
نکردیم. الان دوستآنکه دور و بر تیم هستند 
باید به ملوان کمک کنند. تیم باید از حاشیه 
ج شود، چون در دنیای حرفه ای، بومی  خار
گذشته را ندارد. ملوان  و غیربومی معنای 
ج شود دوباره اوج می گیرد. با  از حاشیه خار
سابقه درخشانی که ملوان دارد حضور در رتبه 
یازدهم در شان ملوان نیست. صددرصد بر 
ع انتظار  این باورم که نباید فقط از مازیار زار
کام  داشت تا ملوان نتیجه بگیرد و وقتی نا
ماند او را مقصر دانست. تمام اعضای تیم از 
مدیریت، مربیان و بازیکنان حتی هواداران 
در نتایج دخیل هستند. متأسفانه در ایران 
گر تیم نتیجه  که ا به غلط جا انداخته اند 
گر برنده شد  نگرفت مقصر سرمربی است و ا
زننده گل یا بازیکنانی که در آن پیروزی نقش 
داشتند عامل اصلی بوده اند. برای همین 
شاهد توهین به مازیار بودیم که آن را محکوم 
می کنم. توهین به مازیار توهین به ملوان 
است. حق سرمربی ملوان توهین نیست، 
چون او با تمام توان زحمت می کشد تا تیمش 
ببرد و قطعاً بی تفاوت نیست. مشکلات و 
معضلات به سرمربی گزارش شود و همه با 
هم دست به دست یکدیگر دهند تا ملوان به 

روز های خوب خود بازگردد. 
   مشکلات ملوان حل می شود؟

مشکلات ملوان به این اندازه نیست که 
نباشد، چون پیچیدگی خاصی  قابل حل 
که نمی توانید پیدا  ندارد. از من ملوانی تر 
کنید. دلم برای ملوان می سوزد و متأسفانه 
که  هستند  ع  زار مازیار  کنار  در  کسانی 
نمی توانند به او کمک شایانی کنند، چون 
کوچک تر از او هستند. اصطلاحاً مازیار حرف 
آنها را نمی خواند. احترامی که مازیار برای 
بزرگ تر از خود قائل است برای اطرافیان 
خود قائل نیست و نیاز به بزرگ تر و با تجربه تر 
گر در دو بازی بعدی نتیجه  دارد. مازیار گفته ا
نگرفت جدا می شود. او نباید از ملوان برود، 
باید خوب فکر کند و درست تصمیم بگیرد 
گذشته تکرار نشود. مطمئن  تا اشتباهات 
هستم دستیاران مازیار نمی توانند به او خط 
فکری دهند، او آدم عاقل، بالغ و فهمیده ای 
است و باید از تجربیات به درستی استفاده 

کند. 

غفور جهانی: 
مازیار برای 

انزلی چی ها الگوی 
خاصی است

مناف هاشمی: به فدراسیون ها  
بودجه پرداخت شد 

و  توسعه  معاون  هاشمی  مناف  ایسنا: 
جمع  در  ورزش  وزارت  انسانی  منابع 
انقلاب  پیروزی  جشن  روز  در  خبرنگاران 
اسلامی اظهار کرد: در این راه پیمایی شرکت 
کردیم. امروز امیدواریم در میثاق با شهدا 
خیلی  باشیم.  داشته  نقش  شهدا  امام  و 
ممنونم از همه ورزشکاران، فدراسیون ها و 
همه دوستانی که مشارکت داشتند. مناف 
از من و  گفت: ورزشکاران جوان  هاشمی 
شما یاد می گیرند که باید حضور پیدا کنند 
و در همه عرصه های مسابقات باشند. آغاز 
خوبی در ورزش بعد از انقلاب داشتیم و باید 
این را منتشر و بیان کنیم. علاقه مندان باید 
آن را ادامه دهند. او در خصوص افزایش 
بودجه فدراسیون ها گفت: افزایش خوبی 
پیدا کرد، هم بودجه عمرانی و جاری و هم 
کمک ها در سال ۱۴۰۴ اوضاعش بهتر شد. 
وی در پاسخ به این سوال که آیا این افزایش 
جبران دلار و ارز را خواهد کرد؟ گفت: برای 
همه موارد پیش بینی کرده ایم. قبل از عید 
که همین دیروز بود پرداخت خوبی به همه 
فدراسیون ها داشتیم. در اسفند و فروردین  

هم پرداختی داریم. 

منهایفوتبال

خبر

انتظاری: شکست سپاهان دور از دسترس نیست
مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
کارتال  گردان  شا که  است  باور  این  بر 
توانایی حذف سپاهان از جام حذفی 
را دارند. سهراب انتظاری در گفت وگو با 
تسنیم در خصوص پیروزی یک بر صفر 
پرسپولیس مقابل گل گهر اظهار داشت: 
کرد  کسب  امتیاز مهمی   ۳ پرسپولیس 
که ارزش آن را در هفته های آینده و در 
رقابت قهرمانی خواهیم دید. شکست 
گل گهر می تواند باعث بالا رفتن روحیه 
کادرفنی و بازیکنان شود تا فاصله با صدر 
کنند. وی ادامه داد:  جدول را جبران 
پرسپولیس بازی را خوب شروع نکرد و 

در نیمه اول بازی سردرگمی را به نمایش 
از  تازه  تیم  اینکه  به  توجه  با  گذاشت. 
که  عربستان برگشته بود، مشخص بود 
هنوز اثرات شکست سنگین برابر الهلال 
از بین نرفته و تیم به لحاظ روحی در 
سطح پایینی قرار داشت، اما در نیمه 
دوم شرایط تغییر کرد و بازی خیلی بهتری 
که  همان طور  دیدیم.  سرخپوشان  از 
و  بود  بازی  امتیاز   ۳ کسب  مهم  گفتم 
خیلی اهمیتی ندارد که پرسپولیس خوب 
بازی نکرده؛ گاهی می شود خوب نبود 
و برنده شد. انتظاری در خصوص بازی 
روز چهارشنبه هفته جاری پرسپولیس 

گفت:  سپاهان  مقابل  حذفی  جام  در 
شکست گل گهر باعث شد روحیه اعضای 
برای  بهتری  شرایط  با  و  برود  بالا  تیم 
بازی با سپاهان آماده شوند. این بازی 
را  خودش  خاص  حساسیت  همیشه 
دارد و حالا که در جام حذفی هم برگزار 
می شود قطعا حساسیت ویژه تری پیدا 
می کند. وی یادآور شد: پرسپولیس در دو 
بازی این فصل به سپاهان باخته و این 
موضوع می تواند سبب شود سرخپوشان 
فقط به شکست و حذف سپاهان فکر 
کنند. شکست سپاهان دور از دسترس 
نیست و پرسپولیس تجربه این کار را در 

اصفهان در جام حذفی دارد. امیدوارم در 
چند روز آینده مصدومان تیم به شرایط 
بازی برسند تا دست کارتال برای ایجاد 
ترکیب دلخواهش بازتر باشد. سپاهان 
در ۲ بازی گذشته خود ۲ مساوی پیاپی 
در لیگ داشته که باعث شده این تیم 
گذار کند،  کتور وا صدر جدول را هم به ترا
ممکن است این مسئله باعث افت روحی 
کادرفنی این تیم هم شده  بازیکنان و 
باشد. همان طور که گفتم این بازی در هر 
شرایطی سخت است و می طلبد هر تیمی 
که می خواهد برنده شود با صددرصد 

آمادگی در میدان حضور پیدا کند. 

حسین چرخابی سرمربی پیشین تیم فوتبال سپاهان 
درباره مسابقه پیش روی این تیم در برابر پرسپولیس گفت: 
هر دو تیم سپاهان و پرسپولیس مدعی هستند و بازی های 
گر  جام حذفی هم اصلاً قابل پیش بینی نیست اما سپاهان ا

بازی را طوفانی شروع  کند می تواند موفق باشد. 
   وضعیت لیگ 

حسین چرخابی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به وضعیت 
لیگ برتر ایران اظهار کرد: خوشبختانه شرایط در لیگ برتر 
به گونه ای شده که واقعا پیش بینی نتایج و اتفاقات کار بسیار 
دشواری است. زمانی بود که وقتی تیم هایی مثل سپاهان، 
کتور در برابر تیمی قرار می گرفتند،  پرسپولیس، استقلال و ترا
نتیجه تا حدودی قابل پیش بینی بود اما امروز همه تیم ها 
در حد و اندازه خودشان مدعی هستند و می توانند برای 
مدعیان دردسر درست کنند. وی ادامه داد: به عنوان مثال 
تیم سپاهان در سه بازی اخیر خود واقعا کار سختی داشت و 
در هر سه بازی حتی ممکن بود بازنده مسابقه باشد. همین 
کم بوده است.  کتور هم حا شرایط برای پرسپولیس و ترا
بنابراین هواداران سپاهان نباید تصور کنند کسب یک امتیاز 
از تیمی مثل ملوان در چنان شرایط آب و هوایی و آن وضعیت 

زمین کار ساده ای بوده و سپاهان ضعیف عمل کرده  است. 
   دیدار با پرسپولیس 

مربی و بازیکن پیشین سپاهان درباره مسابقه دو تیم 
این  پیش بینی  و  حذفی  جام  در  پرسپولیس  و  سپاهان 

گرچه بازی های فرساینده ای  دیدار تصریح کرد: سپاهان ا
داشته و انرژی از دست داده و باید با ریکاوری لازم به مصاف 
پرسپولیس برود اما بازی های پرسپولیس مرگبارتر بوده است. 
وی افزود: پرسپولیس بعد از یک باخت ۴ بر یک برابر الهلال 
گل گهر رفت و در نیمه اول بسیار ضعیف ظاهر  به مصاف 
گر بی دقتی بازیکنان گل گهر نبود ممکن بود  شد چنان که ا

بازنده مسابقه باشد. سرمربی پیشین سپاهان با اشاره به 
خستگی پرسپولیس برای دیدار با سپاهان تصریح 

کرد: پرسپولیس خیلی از سپاهان خسته تر است 
و از آنجا که مسابقه در اصفهان برگزار می شود 
در  را  توپ  پرسپولیس  که  می کنم  پیش بینی 

اختیار سپاهان بگذارد و چشم امید به 
ضدحمله ها داشته باشد. وی با بیان 

اینکه پرسپولیس اصلاً تیم ضعیفی 
نیست افزود: پرسپولیس یکی از 

مدعیان اصلی قهرمانی است 
و این خستگی پرسپولیس 

اصلاً به این معنی نیست 
راحتی  کار  سپاهان  که 
خواهد  پرسپولیس  برابر 

جام  در  ویژه  به  داشت؛ 
حذفی که جام اتفاقات است 
و اصلاً قابل پیش بینی نیست. 

   ثبات سپاهان
چرخابی درباره اوضاع مدیریتی و فنی سپاهان بیان کرد: 
سپاهان پس از مدت ها شاهد یک ثبات مدیریتی و فنی است 
که این ثبات باید حفظ شود تا سپاهان به موفقیت برسد. آغاز 
این ثبات را باید از زمان مدیریت آقای یوسف زاده دانست. 
که سال ها در تیم ملی  یوسف زاده یک مدیر ورزشی است 
هندبال بازی کرده و با این تیم افتخارات زیادی را کسب کرده 
گی مثبت یوسف زاده  است. وی خاطرنشان کرد: دیگر ویژ
این است که سال ها در باشگاه فولاد مبارکه فعالیت کرده 
و به خوبی از این مجموعه شناخت دارد. از سوی دیگر 
با سرمربی گری کارترون آرامش به تیم فوتبال و نیمکت 
این تیم رسید و نشان می دهد او به خوبی بر اوضاع 
تیم مسلط و سوار شده است. سرمربی پیشین 
کید بر لزوم شروع طوفانی برابر  سپاهان با تا
گر من مربی سپاهان بودم،  پرسپولیس افزود: ا
که  با توجه به اینکه پرسپولیس تیمی است 
سعی دارد بازی را از دفاع خود شروع کند و نیز 
از آنجا که بازی در اصفهان برگزار می شود و 
سپاهان تا حدودی از این نظر دست بالاتر را 
دارد، با حمله های بی امان و طوفانی بازی را 
گر سپاهان تا زمانی که به  که ا آغاز می کردم چرا
گل برسد، از جلو پرس کرده و به حریف فشار بیاورد 

می تواند موفقیت برسد. 

حسین چرخابی: پرسپولیس برای دیدار با سپاهان در حد یک مدعی ظاهر می شود

ابهام در بازگشت مدافع استقلال به مستطیل سبز
پزشک تیم فوتبال استقلال در خصوص وضعیت جسمانی 
ع در  مدافع این تیم توضیحاتی را ارائه کرد. محمدعلی زار
خصوص غیبت روزبه چشمی در تمرین دیروز )دوشنبه( 
این تیم گفت: پیش از بازی با مس رفسنجان روزبه چشمی 
از ناحیه زانو احساس درد داشت که با اقدامات پزشکی 
وی را آماده حضور در ترکیب استقلال کردیم تا تیم بتواند از 
توانمندی این بازیکن استفاده کند. وی افزود: با تشخیص 
تیم پزشکی در جلسه ریکاوری روز شنبه به او استراحت 
دادیم تا با آمادگی بیشتر در تمرینات حاضر شود اما همزمان 
زانو  ناحیه  از  همچنان  چشمی  تمرینات،  مجدد  آغاز  با 
احساس درد داشت به همین علت از حضور وی در تمرینات 
کردیم و برای بررسی مجدد وضعیت بازیکن،  جلوگیری 
تصمیم گرفتیم که وی MRI دهد. پزشک باشگاه استقلال 
ادامه داد: به خاطر اینکه او دچار یک مصدومیت قدیمی 
از ناحیه زانو بود به همین دلیل حساسیت ما نسبت به این 
اتفاق بیشتر شد. وی خاطر نشان کرد: پس از اعلام نتیجه 
آزمایش MRI مشخص شد که چشمی از ناحیه مینیسک 
مجددا دچار مصدومیت شده و نیاز به استراحت دارد تا 
به آمادگی کامل برسد. هنوز مدت دوره نقاهت این بازیکن 
معلوم نیست و باید در این خصوص با جراح متخصص 
مشاوره داشته باشیم تا مدت زمان مورد نیاز برای درمان او 

مشخص شود. 

گزینه هلندی هدایت استقلال احتمال مربیگری 
در ایران را رد نکرد

سرمربی یکی از تیم های حال حاضر لیگ دسته اول فوتبال 
هلند، حاضر نشد احتمال مربیگری اش در ایران برای فصل 
آینده را رد کند. هنک فریزر سرمربی تیم آر کی سی والویک 
هلند که نامش به عنوان یکی از گزینه های احتمالی هدایت 
تیم فوتبال استقلال مطرح شده است، از رد احتمال ورودش 
به ایران برای قبول مربیگری آبی های تهران خودداری کرد 
کید داشت که هنوز هیچ تصمیمی  هرچند بر این موضوع تأ
درباره آینده اش نگرفته است. فریزر 58 ساله که تنها تا پایان 
فصل جاری با والویک قرارداد دارد، درباره آینده کاری اش به 
شبکه ESPN گفت: قرارداد من در این فصل به پایان می رسد. 
از این رو طبیعی است که دنبال فرصت های کاری جدید 
باشم. مربیگری فوتبال شغلی فوق العاده است به خصوص 
گر همراه با کسب نتیجه باشد. من واقعاً هنوز به این موضوع  ا
فکر نکرده ام، اما واقعیت این است که آماده دریافت همه 
پیشنهادات هستم. مدافع سابق تیم های اوترخت و فاینورد 
که شش بار هم پیراهن تیم ملی هلند را به تن کرده است، 
در پاسخ به این سؤال که آیا آماده دریافت پیشنهاد از ایران 
گرچه فکر می کنم نظرها درباره این  هم هست، گفت: بله، ا
موضوع متفاوت است. من اما به شخصه هنوز درباره این 
مسئله فکر نکرده ام و نمی دانم که پیشنهادهایم از کدام 

کشورها هستند. 

: سلمانی و کنعانی زادگان افت کرده اند برزگر
نظر  به  گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
محمدحسین  و  سلمانی  یاسین  از  کردن  استفاده  من 
کنعانی زادگان اشتباه است چون آنها افت شدیدی کردند و 
دیگر به درد پرسپولیس نمی خورند. محمد برزگر در گفت وگو 
با ایرنا، در خصوص شکست پرسپولیس در هفته هفتم لیگ 
نخبگان آسیا برابر الهلال عربستان، اظهار داشت: دو نیمه 
متفاوت از پرسپولیس شاهد بودیم. متاسفانه ۴5 دقیقه 
اول بی هدف بودیم و نمی توانستیم گل بزنیم. در کل تاریخ، 
پرسپولیس هیچ وقت تا این حد تحقیر نشده بود و در کل 
ما از فوتبال آسیا خیلی عقب هستیم. وی افزود: ما در همه 
نقاط زمین ضعف داشتیم و برایم خیلی عجیب بود که چرا 
یاسین سلمانی نمی توانست راه برود انگار بر روی پای او وزنه 
گر امید عالیشاه و  صد کیلوگرمی بسته  بودند. به نظر من ا
اوستون ارونوف حضور داشتند پرسپولیس ۴ گل نمی خورد 
و متاسفانه نبود بازیکنان مهم معضلی برایمان شده است. 
پیشکسوت پرسپولیس خاطرنشان کرد: در بازی های لیگ 
برتر محمدحسین کنعانی زادگان روی نیمکت است و در 
این بازی مهم، به یک باره در ترکیب اصلی قرار می گیرد من 
نمی دانم چه مشاورانی کنار اسماعیل کارتال هستند که او در 
گر گئورگی گولسیانی  ترکیب اصلی قرار می گیرد. شک ندارم ا
از اول در زمین بود ما می توانستیم کمتر گل بخوریم. به 
نظر من استفاده کردن از یاسین سلمانی و محمدحسین 
کنعانی زادگان اشتباه است چون آنها افت شدیدی کردند و 

دیگر به درد پرسپولیس نمی خورند. 

رئال مادرید در پی دور کردن وینیسیوس 
از چنگ عربستانی ها!

ESPN جزئیات جدیدی درباره وضعیت آینده وینیسیوس 
در رئال مادرید منتشر کرد. به گزارش ESPN؛ وینیسیوس 
کنونی خود با این  ، وینگر رئال مادرید از قرارداد  جونیور
کرات تمدید قرارداد  باشگاه راضی است و برای تسریع مذا
عجله ای ندارد. بر اساس این گزارش؛ باشگاه مادریدی با 
کرات  ایجنت این بازیکن ۲۴ ساله برزیلی در تماس بوده تا مذا
را برای تمدید قرارداد او که در ژوئن ۲۰۲7 به پایان می رسد، 
کره دوباره  آغاز کند. رئال مادرید معمولاً تنها زمانی به مذا
با ستارگان خود می پردازد که دو سال از مدت قراردادشان 
باقی مانده باشد اما در مورد وینیسیوس، مادرید استثنای 
خاصی قائل شده است. ESPN در ادامه گزارش می دهد: 
این اقدام به دلیل علاقه مداوم باشگاه های عربستانی 
به وینیسیوس جونیور صورت گرفته است. رئال مادرید با 
اطرافیان وینیسیوس تماس گرفت و اعلام کرد که می خواهد 
کرات  کرات را با موضوع افزایش دستمزد شروع کند. مذا مذا
در مراحل اولیه قرار دارد و نمایندگان او هنوز پیشنهاد رسمی 
دریافت نکرده اند. این وینگر برزیلی از وضعیت کنونی اش با 
کرات  رئال مادرید راضی بوده و به سرعت بخشیدن به مذا
تمایلی ندارد. قرار است دو هفته دیگر دیدار جدیدی میان 
مدیران رئال مادرید و ایجنت وینیسیوس پس از دیدار 
پلی آف لیگ قهرمانان اروپا با منچسترسیتی برگزار شود. پیش 
از این The Athletic گزارش داده بود که وینیسیوس جونیور از 
تمدید قرارداد خود با رئال مادرید خودداری کرده است. گفته 

می شود به او سالانه ۱5 میلیون یورو پیشنهاد شده است. 


